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Cumhuriyet Halk Partisi (CHP) 
Giresun Belediye Başkan aday 
adayı İsmail Öveç, parti il binasın-
da düzenlediği basın toplantısın-
da Giresun Belediyesi'nin iddia 
edilen yalan ve şatafatlı yönetimi-
ne son verme sözü verdi. Şehrin 
kültürel, ekonomik ve yapısal tah-
ribata uğradığını belirten Öveç, Gi-
resun Belediye Başkanı Aytekin 
Şenlikoğlu'nu eleştirerek, beledi-
yenin şehir halkıyla kopuk olduğu-
nu ifade etti. Esnafın belediyeyle 
yaşadığı sorunlara dikkat çeken 
Öveç, belediyede yaşanan şata-
fat ve israfı eleştirdi. Aday adayı, 
yatırımların gerçekleşip gerçek-
leşmediğini inceleyeceğini ve ka-
muoyuna açıklayacağını belirtti. 
Öveç, CHP yönetimiyle birlikte 
şehre yapılacak yatırımları detaylı 
bir şekilde inceleyerek şehrin ger-
çeklerini ortaya çıkaracaklarını 
ifade etti. (Gülsen Dikgöz)

“Her geçen gün gelişecek”
AK Parti Giresun İl Baş-

kanı Mete Bahadır Yılmaz, 
Ordu Giresun Havalima-

nı’ndaki gelişimi sürekli ola-
rak takip ettiklerini belirte-
rek, Türk Hava Yolları’nın 

Giresun’un ulaşım yatı-
rımlarıyla yakinen ilgilenen 
Ulaştırma ve Altyapı Baka-

de saat 22.00’da olan 
OGU-ESB uçuşu, saat 
19.45’te icra edilecektir. 
Artık her geçen gün daha 
fazla yoğunlaşan Ordu Gi-
resun Hava limanımız 
daha da gelişecek ve yeni 
seferler ilave edilecek. Bu 
konuda bizleri yalnız bırak-
mayan ve ilgi gösteren 
Ulaştırma ve Altyapı Baka-

yeni frekans uçuşlarının 
bölgeye artı değer kataca-
ğını kaydetti.

nı Abdülkadir Uraloğlu’na 
da teşekkür eden AK Parti 
Giresun İl Başkanı Yılmaz, 
“Devlet Hava Meydanları 
İşletmesi her geçen gün 
yeni yatırımlarıyla Ordu Gi-
resun Havalimanı’nın ka-
pasitesini artırıyor. Bildiği-
niz üzere kısa bir süre 
önce yapılan ihale ile ha-
valimanımızda inşaat ça-
lışmaları devam etmekte-
dir. Yapılan inşaat çalışma-
ları tamamlandığında 5 
adet olan uçak park sahası 
9’a, bir adet olan taksi yolu 
ikiye çıkartılmış olacaktır. 
Dolayısıyla havalimanının 
hava tarafı kapasitesi artı-
rılarak orta vadede gelen 
uçuş taleplerine olumlu 
cevap verilmesi sağlanmış 
olacaktır. Bu doğrultuda, 
yeni taleplerimiz de dikka-
te alınarak, Türk Hava Yol-
ları, Ankara ve İstanbul 
başta olmak üzere diğer şe-
hirlere uçuş altyapısını da 
her geçen gün sağlamlaş-
tır dı. Artık Anka ra’ya 
sabah ve akşam olmak 
üzere iki uçuş hattı konul-
muş olup, 1 Ocak itibariyle 

nımız Abdülkadir Uraloğ-
lu’na da teşekkürlerimi ile-
tiyorum” dedi.

Yılmaz, 2023 yılı içeri-
sinde de Ordu Giresun Ha-
valimanı'nın 11 aylık döne-
minde 921 bin yolcuya hiz-
met verdiğini belirterek, 6 
bin 720 uçuş düzenlendiği-
ni sözlerine ekledi. 

(Dursun Onur)

Temür'den Ulaşım Yatırımları Hakkında Açıklama

Giresun genelinde 
planlı bir şekilde devam 
eden ulaşım yatırımları 
hakkında bilgi veren AK 
Parti Giresun Milletvekili 
ve TBMM Kamu İktisadi 
Teşebbüsleri Komisyonu 
Üyesi Ali Temür, yazılı bir 
açıklama yaparak il ge-
nelindeki ulaşım projeleri 
hakkında bilgi verdi. Mil-
letvekili Temür, devam 
eden ve tamamlanan 
bazı ulaşım projeleri hak-
kında bilgi vererek, bu ya-
tırımların artarak devam 
edeceğini vurguladı.

Yapılan açıklamada, 

Giresun'da tamamlanan 
ulaşım yatırımlarından biri 
olan Eğribel Tüneli'nin yaz 
döneminde başlayan sin-
yalizasyon, havalandırma 
ve ışıklandırma çalışmala-
rının tamamlandığı belirtil-
di. Kasım ayı itibariyle her 
iki tüpünün de bölge halkı-
nın hizmetine sunulduğu 
ifade edildi. Ayrıca, Gire-
sun- Dereli- Şebinkarahi-
sar Yolu Projesi kapsa-
mında yapılan çalışmalar 
sonucunda sahil yolu ile 
Dereli ilçesi çıkışı arasın-
daki bölümün hizmete 
açıldığı aktarıldı.

yolları Bölge Müdürlüğü 
ekiplerince yapılan çalış-
malara dikkat çekti. Yolun 
güvenli hale getirilerek 
ulaşıma açıldığını ifade 
etti.

Milletvekili Temür ay-
rıca, Giresun’un Bulan-
cak ilçesindeki Fatoğlu 
kavşağında meydana 
gelen trafik kazalarının 
önüne geçmek amacıyla 
yapılan çalışmaları da 
paylaştı. Kavşağa ışık-
landırma ve sinyalizas-
yon çalışmalarının ta-
mamlandığını belirten 
Temür, güvenlik iyileştir-
melerinin Bulancak ilçe-
sine ve halkına hayırlı ol-
masını temenni etti ve Ka-
rayolları Bölge Müdürlü-
ğü görevlilerine teşekkür 
etti. (Sabri Yücel)

Temür, Giresun- Çal-
dağ- İnişdibi Yolu Projesi 
kapsamında devam eden 
yol yapım çalışmalarını 
da değerlendirdi. Sahil yo-
lundan Batlama Küçük Sa-
nayi Sitesi'ne kadar olan 
kısmın asfaltlanarak trafi-
ğe açıldığını belirten 
Temür, Karanlıkdere mev-
kii geçişi ile ilgili çalışma-
ların hızla devam ettiğini 
ve yılsonunda sathi kap-
lama seviyesinde tamam-
lanarak trafiğe açılması-
nın hedeflendiğini söyle-
di.

Heyelan nedeniy le 
hasar gören Ericek grup 
yolundaki çalışmalara da 
değinen Temür, heyelan-
dan etkilenen bölgede 
meydana gelen hasarla-
rın giderilmesi için Kara-

Giresun Merkezde

Giresun'da, 31 Mart 
2024 tarihinde yapılacak 
Mahalli İdareler Seçimleri 
için aday adaylığı süreci hız 
kazandı.

Gi resun’un tanınmış 
isimlerinden Sedat Murat 
Bayrak, Tirebolu Belediye 
Başkanlığı’na Adalet ve Kal-
kınma Partisi’nden aday 
adayı oldu.

Aday adaylığı müraca-
atını Ak Parti Tirebolu İlçe 
Başkanlığı’na yapan Sedat 
Murat Bayrak, “Cumhurbaş-
kanımız ve Genel Başkanı-

mız Sayın Recep Tayyip Erdoğan liderliğinde Türkiye 
Yüzyılı vizyonumuz ile Türkiye Yüzyılı şehirleri için ha-
zırız, kararlıyız. Giresun’umuzun güzide ilçesi Tirebo-
lu’yu Ak Parti’mizin gönül belediyeciliği ile ilimizin parla-
yan yıldızı yapmak ve zirveye taşımak için aday adayı-
yım” dedi.

Sedat Murat Bayrak’ın, Ak Parti’de yapılan temayül 
yoklamasından da isminin ön sıralarda çıktığı öğrenil-
di. (Gülsen Dikgöz)

Öveç, “Yalan ve Şatafat Saltanatına

Son Vereceğiz”

"Tirebolu'yu Giresun'un Parlayan
Yıldızı Yapmak İstiyorum"
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güzel ve güçlü olduğunu 
ifade etti. Pençelerin Ey-
nesil ve Piraziz ilçelerini 
temsil ettiğini, gagasının 
ve gözlerinin ise Giresun 

Kalesi olduğunu söyledi.
Turizme Ağırlık

Verilecek
Vali Serdengeçti, Gire-

sun'un bakir kalan bölge-

lerinin ekonomik olarak te-
tiklenebileceği en önemli 
unsurlardan birinin turizm 
olduğunu belirterek, "Turiz-
me ağırlık vereceğiz. En 

önemli temalarımızdan biri 
olacak. Turizm açısından 
muazzam bir coğrafyaya 
sahibiz" dedi. 

(Haber Merkezi)

Cumhuriyet Halk Partisi 
(CHP) İl Başkanlığı, '10 
Aralık İnsan Hakları Günü' 
ve 'İnsan Hakları ve De-
mokrasi Haftası' dolayısıy-
la yayımladığı mesajında, 
Genel Başkan Yardımcısı 
Ahmet Akın Şenyürek'in 
insan hakları ihlallerine dik-
kat çektiğini belirtti.

Şenyürek, mesajında 
"İnsan Hakları Evrensel Bil-
dirgesi'nin, 75 yıl önce, 10 
Aralık 1948 tarihinde Bir-
leşmiş Milletler Genel Ku-
rulu tarafından kabul edil-
diğini, 1949 yılında da ül-
kemiz tarafından imzalan-
dığını" hatırlatarak, bu 
önemli belgelerin birçok 
ülke tarafından kabul edil-
mesine rağmen dünyada 
hala birçok temel insan 
hakkının ihlal edildiğine 
vurgu yaptı.

Şenyürek, özel lik le 
İsrail'in Gazze saldırılarına 
dikkat çekerek, binlerce si-
vilin yaşam hakkının tehli-
kede olduğunu, kadın, 

di. Tek adam rejiminin etki-
siyle kadınların yaşam hak-
kını güvence altına alan 
İstanbul Sözleşmesi'nden 
çıkılmasını, gazeteciler ve 
yurttaşların gözaltına alın-
masını ve Anayasa Mah-
kemesi kararlarına uyma-
yan vesayet altındaki yar-
gıyı eleştiren Şenyürek, ül-
kede yaşanan ekonomik 
buhranın temelinde tek ki-
şilik hükümetin otoriter, an-
tidemokratik ve evrensel 
insan haklarına aykırı uy-
gulamalarının bulunduğu-
nu ifade etti.

CHP İl Başkanlığı ola-
rak, eğitim, sağlık, barın-
ma, gıda, çalışma, düşün-
ce ve ifade özgürlüğü ko-
nularında hak odaklı, 
çözüm içeren politikaların 
savunucusu olacaklarını 
belirten mesaj, partinin şid-
detsiz bir toplumun var ola-
bilmesi için mücadele et-
meye devam edeceğini vur-
guladı. 

(Gülsen Dikgöz)

çocuk, yaşlı demeden bin-
lerce kişinin öldürüldüğü-
nü, yurtlarından kovuldu-
ğunu ve ibadethaneler, 
okullar ve sağlık tesisleri-

nin tahrip edildiğini belirtti.
Ayrıca, Türkiye'deki iç 

meselelere de değinen 
Şenyürek, son yıllarda 
artan hak ihlallerini eleştir-

Giresun Valisi Mehmet 
Fatih Serdengeçti, yerel ve 
ulusal basın mensuplarıy-
la bir araya gelerek bası-
nın önemine vurgu yaptı. 
Vali Serdengeçti, yaptığı 
açıklamada, "Bu kamu hiz-
meti sevdası, kamu hizme-
ti çabası, memleket sevda-
sı, memleket çabası hepsi 
ortak. Hepimiz için ortak 
değerimiz Giresun ve Tür-
kiye'dir" dedi. Ayrıca, Gire-
sun'un huzurlu bir şehir ol-
duğunu ve bu huzuru boz-
mak isteyenlere fırsat ver-
meyeceklerini belirtti.

"Giresun'un Bir Evladı-
yım" ifadeleriyle konuşma-
sına devam eden Vali Ser-
dengeçti, Giresun'un bir ev-

ladı olarak şehri tanıdıkça 
daha çok sevdiğini dile ge-
tirdi. Ortak değerlerinin Gi-
resun ve Türkiye olduğunu 
vurgulayan Vali, Pira-
ziz'den Eynesil'e kadar 
doğa ile dost bir şekilde 
şehrin büyümesinin öne-
mine dikkat çekti. Ayrıca, 
afetler nedeniyle bazı ça-
lışmalarda gecikmeler ya-
şandığını ancak sürekli 
afetlere karşı tedbir alarak 
şehri koruma çabasını sür-
dürdüklerini ifade etti.

Coğrafyasıyla
Muhteşem Bir Şehir
Vali Serdengeçti, Gire-

sun'un coğrafyasıyla mu-
azzam bir şehir olduğunu 
belirtti ve coğrafyayı bir kar-

tala benzeterek açıklama-
larda bulundu. "Giresun 
coğrafyası ile rakipsiz bir 
ildir" diyen Vali, Kartal me-
taforuyla şehrin keskin, 

Giresun Ticaret ve Sa-
nayi Odası Yönetim Ku-
rulu Başkanı Hasan Ça-
kırmelikoğlu, Gürcistan, 
Rusya, Ukrayna, Azer-
baycan ve diğer Türk dev-
letleriyle yapılan ticareti 
vurgulayarak, 16’ncı Gi-
resun Günleri'nde yaptı-
ğı konuşmada Gire-
sun'un teşvikte avantajlı 
iller arasında yer aldığını 
belirtti.

İstanbul’da yaşayan 
Giresunlu iş insanlarını 
kente yatırım yapmaya 
davet eden Çakırmeli-
koğlu, konuşmasında şu 
ifadelere yer verdi: "Bu 
kapsamda KDV istisna-
sı, faiz indirimi, SGK des-
teğinin yanında yatırım-
ların yarıdan fazlasını 
devlet teşviklerinden do-
layı vergiden düşebili-
yorsun. Bu sebeple Gire-
sun yatırım fırsatı olan 
bir il konumundadır."

Çakırmelikoğlu, faali-
yette olan iki Organize 
Sanayi Bölgesi'nin ya-
nında iki OSB'nin de ku-
rulma aşamasında oldu-

ğunu açıkladı. Ayrıca, "Şe-
binkarahisar, Alucra ve Ça-
moluk bölgesinde yapılan fi-
zibilite sonrasında uygun 
bir bölgeye 5’inci OSB’yi 
kurmayı hedefliyoruz. Ku-
rulacak olan OSB’lerde alt 
ve üstyapı yatırım sürecin-
de ilgili bakanlığın desteği 
ile tamamlandıktan sonra 
bölge yatırım cenneti ola-

caktır. Bu vesileyle, ilimi-
ze OSB kurulumunda 
desteğini esirgemeyen il-
gili belediye başkanları-
mıza, milletvekillerimize, 
valiliğimize ve hemşeri-
miz Sanayi ve Teknoloji 
Bakanımız Sayın Meh-
met Fatih Kacır’a teşek-
kür ederiz." 

(Haber Merkezi)

ÇITLAKKALE MAHALLESİ

"Güvenilir Eller,
Güvenilir Hizmet”

MUHTAR ADAYI

TELAT GÜRNAL
Dürüstlük
Şeffaflık
Hizmet

T.C. Ulaştırma ve Altyapı 
Bakanlığı Devlet Hava Mey-
danları İşletmesi (DHMİ) 
Genel Müdürlüğü, Ordu-
Giresun Havalimanı’nın 
2023 yılı Kasım ayına ait 
hava yolu uçak, yolcu ve 
yük istatistiklerini açıkladı.

Buna  göre ;  Or du-
Giresun Havalimanı’nda 
kasım ayında, iç hat yolcu 
trafiği 47.728, dış hat yolcu 
trafiği 191 oldu. Böylece ka-
sımda toplam 47.919 yolcu-
ya hizmet verildi.

Kasım ayında Ordu-
Giresun Havalimanı’na iniş-
kalkış yapan uçak trafiği iç 
hatlarda 348, dış hatlarda 2 
olmak üzere top lamda 
350’ye ulaştı.

Y ü k  
(kargo+posta+bagaj) trafiği 
ise kasım ayında toplamda 
361 ton oldu.

11 Aylık (ocak-kasım dö-
nemi) Gerçekleşmeler…

11 aylık (ocak-kasım) dö-
nemde ise Ordu-Giresun 
Havalimanı’nda yolcu trafiği 
921.009, uçak trafiği 6.720, 
yük trafiği (kargo+pos-
ta+bagaj) ise 7.769 ton ola-
rak gerçekleşti. 

(Mehmet Yaşar)

Vali Serdengeçti, Basın Mensuplarıyla Buluştu

CHP İl Başkanı Akyürek’ten 
İnsan Hakları ve Demokrasi Mesajı

“Giresun ticarette
önemli rol oynuyor”

“Yavuzkemal - Bektaş Karayolu,
Karayolları Yol Ağına Alınıyor”

AK Parti Giresun Milletvekilleri Prof. Dr. Nazım Elmas ve Ali Temür'ün girişimleri ile 
Dereli ilçemizin Yavuzkemal Beldesi, Konuklu Köyü üzerinden Bektaş Yaylasına bağ-
lanıyor.

Karayolları Genel Müdürlüğü nezdinde yapılan görüşmelerde Yavuzkemal - Bek-
taş karayolu bağlantısı çalışmalarının başlatıldığı bilgisi verildi.

Bu yolun karayolları yol ağına alınmasıyla birlikte Bektaş Yaylasının bölgenin tu-
rizm merkezi olacağı değerlendiriliyor. (Dursun Onur)

Havalimanı'nda 47.919 yolcuya hizmet verildi
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TOTEM
PROMOSYON ÜRÜNLERİ

Giresun Belediye Başkanı Ay-
tekin Şenlikoğlu’nun projeleri ara-
sında yer alan yöresel ürünleriyle 
tarımsal ve hayvansal üretime 
destek veren kadınlar için kurulan 
Yöresel Ürünler Pazarları vatan-
daşlar tarafından ilgi görüyor.

Belediye Başkanı Aytekin Şen-
likoğlu’nun talimatlarıyla ilk olarak 
Çınarlar Mahallesi’nde ardından 
ise Bulancak Durağı ve Gaziler 
Mahallesi’nde hayata geçirilen yö-
resel ürün pazarlarında vatandaş-

“SAYILARINI
ARTIRACAĞIZ”

Giresun Belediye Başkanı Ay-
tekin Şenlikoğlu ise, hedeflerinin 
her mahalleye en az bir pazarın ku-
rulması olduğuna işaret ederek, 
“Ablalarımız, teyzelerimiz kendi im-
kanlarıyla bahçelerinden topladık-
ları, hayvanlarından elde ettikleri 
ürünlerini modern ve sağlıklı bir or-
tamda burada vatandaşlarımız ile 
buluşturuyorlar. Hem satışlarını ya-
pıyorlar hem de şehrimizin ekono-
misine katkı sağlıyorlar. Bizler de 
emeklerinin kazanca dönüştürül-
mesi anlamında bir projeyi gerçek-
leştirmenin gururunu yaşamakta-
yız. Şu anda şehrimizde 3 yöresel 
pazarımız hizmet veriyor ve bu pro-
jemizin de hedefe ulaştığını görü-
yoruz. Ürünlerini pazarlayan tey-
zelerimiz, ablalarımız ve bu pazar-
lardan alışveriş yapan vatandaşla-
rımız oldukça memnunlar. Üreti-
me ve ev ekonomisine katkı sağla-
yan bu tür yöresel pazar yerlerini 
artıracağız. Hedefimiz her mahal-
leye en az bir adet yöresel ürünler 
pazarını oluşturmak.” dedi.

BAŞKAN
ŞENLİKOĞLU’NA

TEŞEKKÜR
Diğer yandan daha önce soğuk 

ve elverişsiz yerlerde satış yapan 
vatandaşlar ise, “Başkanımıza 
çok teşekkür ediyoruz. Eskiden 
kaldırım taşı üzerinde satış yapı-
yorduk. Şimdi suyumuz da var, 
dükkanımız da var. Kendisine çok 
şey borçluyuz” ifadelerini kullandı-
lar. (Dursun Onur)

lar doğal ve el emeği ile hazırla-
nan sebze ve meyvelerin yanı 
sıra hayvansal ürünler, çeşitli 
gıda ve el emeği ürünleri de tez-
gâhlarda bulabiliyor.

Modern bir mimari ile inşa edi-
len projelerin hizmete girmesiyle 
birlikte sokaklarda satış yapmak 
durumunda kalan kadın üreticiler, 
bahçelerinde yetiştirdiği ve evle-
rinde hazırladığı ürünleri rahat ve 
modern pazar yerlerinde satışa 
sunarak ekonomiye kazandırıyor.

Ayrıca, Çınarlar Mahallesi’nde 
bulunan pazarda yöresel tatların 
yer aldığı lokanta birbirinden 
güzel tatlarıyla gün boyu hizmet 
verirken, işletmede yoğunluk ya-
şandığı gözleniyor.

‘Üreten Kadın, Güçlü Kadın’ 
projesi kapsamında belediye ta-
rafından uygulanan ve DOKA ta-
rafından da desteklenen yöresel 
ürün pazarlarının sayısının artırıl-
ması hedefleniyor.

ŞENLİKOĞLU:

binkarahisar özelinde sık 
sık ziyaretlerde bulundu-
ğunu ve bölge insanının 
yardımseverliğine ve dos-
tane tutumuna değindi.

Toplantıda, Giresun ve 
Şebinkarahisar özelinde 
bölgenin ekonomik büyü-
mesine nasıl katkıda bulu-
nabilecekleri ve Giresunlu 
girişimcilerin daha geniş 
bir platformda desteklen-
mesi konuları da ele alın-
dı.

Toplantı, karşılıklı fikir 
alışverişi ve iş birliği ola-
naklarını artırmak adına 

verimli geçti. Toplantının 
sonunda Başkan Hasan 
Çakırmelikoğlu ve yöneti-
mi, bir sonraki ziyarette 
ŞEBİNSİAD üyesi iş in-
sanlarının fabrikalarını zi-
yaret etmek istediklerini 
ifade ederek, bir sonraki 
programda Bursa'da ikili 
görüşmeler yapma konu-
sunda anlaşmaya vardılar.

Hasan Çakırmelikoğlu 
ve yönetimine teşekkür 
eden ŞEBİNSİAD, birlikte 
başarılı iş birliklerine imza 
atmayı hedefliyor. 

(Mehmet Yaşar)

Giresun Ticaret ve Sa-
nayi Odası Başkanı Hasan 
Çakırmelikoğlu ve yöneti-
mi, Şebinkarahisar Sana-
yici ve İşadamları Derneği 
(ŞEBİNSİAD) yönetimi ta-
rafından ağırlanarak bir ye-
mekli toplantıda bir araya 
geldi. Toplantı, iki kurum 
arasındaki işbirliğini artır-
mayı ve bölgesel kalkınma 
için stratejik iş birliklerini 
ele almayı amaçladı.

Toplantıda, özellikle böl-
gede kurulması planlanan 
Organize Sanayi Bölgesi 
(OSB) konusu detaylı bir 
şekilde ele alındı. Fizibilite 
raporunun sonuçları ve böl-
gede kurulması durumun-
da altyapı ve üstyapı konu-
larında karşılıklı görüş alış-
verişi yapıldı.

Giresun Ticaret ve Sa-
nayi Odası Başkanı Çakır-
melikoğlu, göreve geldik-
ten beri böl ge de bir 
OSB'nin kurulması gerekli-
liğine vurgu yaparak, her 
zaman bu konuda destek-
lerini ifade etti. Ayrıca, Şe-

Hakan Cenger ,Erener’in 
Batlama Vadisi’ne sahip 
çıkmasının kendilerini zi-
yadesiyle mutlu ettiğini 
ifade ederek kendisine te-
şek kür ett i .  Cen ger, 
“Sayın Tolga Erener ilimiz 
için çok ciddi hizmetler ya-
pıyor. Vizyonu geniş bir de-

Erener gibi idareci sayı-
mız artarsa bu il büyür .Gi-
resun olarak Erener’in kıy-
metini bilmeliyiz.“ diye ko-
nuştu.

Toplantı sonrası ise 
günün anısına hatıra fo-
toğrafı da çekildi. 

(Gülsen Dikgöz)

Giresun Özel idare 
Genel sekreteri Tolga Ere-
ner, Batlama Vadisi ilçe 
Yapma Derneği‘ni ziyaret 
etti ve yörenin sorunları ve 
derneğin projeleri konu-
sunda fikir alışverişinde 
bulundu.

D e r n e k  B a ş k a n ı  

ğerimiz. Kendisini uzun va-
dede daha iyi yerlerde de 
göreceğiz. Bugün yöremi-
zin sorunlarını detaylıca 
kendisine anlattık. Proje-
lerimizi karşılıklı konuştuk. 
Çok çok verimli bir başlan-
gıç oldu. Halkı dinleyen ve 
anlamaya çalışan sayın 

Yöresel ürünler pazarları ilgi görüyor

Giresun Ticaret Ve Sanayi Odası Başkanı
ve Yönetimi Şebinsiad ile buluştu

Erener, Batlamalılar ile buluştu

Son yıllarda ismini sıkça duyduğumuz maddeler-
den birisi de hyaluronik asittir. Daha çok kozmetik 
ürünlerin içeriğinde karşımıza çıkan bu madde aslında 
vücudumuzda doğal olarak bulunuyor; ancak yaşla bir-
likte üretimi azalıyor. Cilt, göz ve eklem sağlığı için ol-
dukça önemli olan bu maddeyi bu hafta detaylı inceli-
yoruz.

Hyaluronik asit nedir?
Hyaluronik asit iyi bir nemlendiricidir. Kendi ağır-

lığının bin katına kadar su tutma özelliğine sahiptir. 
Bağ doku ve gözlerde yüksek miktarda bulunur. Cilt 
dokularının kolajen üretimini destekleyen ve hücre mi-
tokondrisinin daha aktif çalışmasını sağlayan bu bile-
şen, şeker ve protein türevi bir madde olması nedeniy-
le, vücudun tüm fonksiyonlarında aktif rol oynamak-
tadır.

Hyaluronikasitin faydaları nelerdir?
•Cildin canlılığını ve nemliliğini sağlar.
•Cilde esnek bir görünüm sağlayarak kırışıklığın 

azalmasında etkili olur.
•Eklem ve kasların sağlıklı hareket etmesinde ve 

hareketin sürdürülmesine yardımcı olur.
•Yaraları iyileştirici özelliğinden dolayı merhem 

veya ilaçlarda kullanılır.
•Gözlerin sıvısını koruması için göz damlası ilaç-

ları hyaluronik asit içerebilir.
•Ortopedik protez uygulamalarında tercih edilir.
Hyaluronik asit içeren besinler nelerdir?
Patates, ıspanak, karnabahar, brokoli, kuşkonmaz, 

lahana, kemik suyu, limon, greyfurt, ıhlamur, üzüm, 
elma, muz, domates, avokado, ananas, kavun, mayda-
noz vb. besinlerin tüketilmesi vücuda doğal olarak 
hyaluronik asit desteği sağlar.

Hyaluronik asit içeren ürünler nelerdir?
Eczanelerde içeriği yalnızca saf hyaluronik asit ile 

oluşturulmuş ürünler mevcuttur. Bunlar dışında kola-
jen, probiyotik ve benzeri bileşenlerle zenginleştiril-
miş formüllere sahip takviyeler de çokça bulunmakta-
dır.Hyaluronik asit oral alımda toz, tablet ve sıvı gibi 
çeşitli formlarda bulunabilir. Cilt üzerine uygulanma-
sı için de krem, merhem, serum şeklinde çeşitleri var-
dır. Ek olarak göz operasyonu veya kontakt lens kulla-
nımında göz kuruluğunun giderilmesi için göz damla-
sı formları vardır.

•Serumları:Yüzünüzü uygun bir yüz yıkama 
jeli/köpüğü ile temizleyin ve ardından hyaluronik asit 
serumundan bir parça elinize alarak tüm yüzünüze eşit 
şekilde uygulayın. Son olarak cilt tipinize uygun bir 
nemlendirici ile cildinizi nemlendirin. Hyaluronik asit 
serumunu günlük olarak kullanabilirsiniz.

•Kremi: Hyaluronik asit kremini günlük nemlen-
dirici olarak cildinize uygulayabilirsiniz.

•Vitamin: Bu ürün genellikle güzellik merkezle-
rinde cilt altına enjekte yöntemiyle uygulanır. Sadece 
uygulandığı bölgeye etki eder. Uzmanın önerdiği pe-
riyotlarda bu uygulamayı yaptırabilirsiniz.

•Maske: Neme ekstra ihtiyaç duyan özellikle kuru 
cilt tipine sahip kişilere haftada 1 ya da 2 kez, cildi te-
mizledikten sonra önerilen yöntemdir.

HYALURONİK ASİT
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Giresun Belediye Baş-
kanı Aytekin Şenlikoğlu, 
İstanbul Atatürk Havalima-
nı’nda gerçekleştirilen 16. 
Giresun Günleri’ne katıldı.

7-10 Aralık 2023 tarih-
leri arasında gerçekleşen 
etkinlik yoğun ilgi gördü.

Giresun Valiliği, Gire-
sun Belediyesi ve ilçe be-
lediyelerinin de ayrı stant 
açtığı etkinlikte, yöreye ait 
turistik yerlerin görselleri 
konularak tanıtımı yapıldı.

Etkinlik kapsamında 
alana kurulan çadırlarda 

fındık, fındık ezmesi, Kara-
deniz yöresine ait peynir-
ler, Görele pidesi, karala-
hana çorbası gibi çok sayı-
da yemek ve ürün ile ka-
dınlar tarafından yapılan el 
işleri ve yöresel kıyafetler 
sergilendi.

Konser, gösteri ve et-
kinliklerin de yapıldığı tanı-
tım günlerine katılarak bir 
konuşma yapan Giresun 
Belediye Başkanı Aytekin 
Şenlikoğlu şunları kaydet-
ti:

“Burada, Giresun'umu-

zun zengin kültürünü ve 
eşsiz güzelliklerini bir 
araya getirmek, birbirimize 
daha yakın olmak ve bu 
güzel şehrimizin kucakla-
yıcı atmosferinde bir arada 
olmak için toplandık. Sizle-
re ‘Kirazın Anavatanı, Fın-
dığın Başkenti’nden kucak 
dolusu selam getirdim.

Ö n c e l i k l e  G i r e-
sun’umuzun kültürel zen-
ginliklerini bir araya getire-
rek, geçmişle geleceği bir-
leştirmenin gururunu yaşı-
yoruz.

16. Giresun Günleri, bir-
birinden renkli etkinlikler, 
lezzetli yemekler ve unu-
tulmaz anlarla dolu bir 
program sunuyor. Bu et-
kinlikler, Giresun'un misa-
firperverliğini, sevgisini ve 
birlikteliğini yansıtan birer 
ayna gibidir.

Bizler özlemini çektiği-
niz şehrimize son beş yıl 
içinde, 2 milyar TL'nin üze-

rinde yatırım yaptık. Bu ya-
tırımlarla, şehrimizin eko-
nomik ve sosyal yapılarına 
katkı sağlayarak, yaşam 
kalitesini artırmayı hedef-
ledik.

Altyapıdan üst yapıya 
ve eğitime kadar birçok 
alanda hayata geçirdiğimiz 
projelerle, Giresun'umuzu 
daha yaşanabilir bir şehir 
haline getirmeyi amaçla-

dık.
Bu yatırımların başarı-

sında, Giresunlu hemşeh-
rilerimizin desteği, yerel yö-
netimimizin kararlılığı ve iş-
birliği içinde çalışan tüm 
paydaşlarımızın emeği 
büyük. Birlikte daha güçlü, 
daha kalkınmış bir Giresun 
için el birliğiyle çalışmaya 
devam edeceğiz.

Bu vesileyle Giresun 

Günleri'nde yeniden sizler-
le bir araya gelmekten do-
layı büyük bir mutluluk du-
yuyorum. Bu güzel organi-
zasyonu tertipleyen başta 
Gi resun Federasyonu 
olmak üzere katılım sağla-
yan STK, belediye, kurum, 
firma ve emeği geçen her-
kese şükranlarımı sunuyo-
rum.” 

(Dursun Onur)

Devlet Su İşleri (DSİ) 
Genel Müdürü Mehmet 
Akif Balta, Karadeniz böl-
gesinde sıkça yaşanan taş-
kınları önlemek amacıyla 
kurulan erken uyarı siste-
mini Türkiye genelinde 
yayma planları yaptıklarını 
açıkladı. Balta, bu bilgileri, 
Karadeniz Teknik Üniver-
sitesi ev sahipliğinde dü-
zenlenen "22. Türkiye Ulu-
sal Jeodezi Komisyonu 
Sempozyumu" kapsamın-
da Trabzon'da yaptığı 
açıklamada paylaştı.

DSİ Genel Müdürü, taş-
kınların erken tespiti ve hal-
kın zamanında uyarılma-
sıyla can ve mal kayıpları-
nın önlenebileceğine inan-
dıklarını belirtti. 2021'de 
Trabzon'dan başlayarak 
taşkın erken uyarı sistem-
lerini kurmaya başladıkla-
rını vurgulayan Balta, bu 
sistemlerin su seviyelerini 
kameralar ve seviye ölçer-
ler aracılığıyla 365 gün 24 
saat boyunca takip ettiğini 
ifade etti.

Balta, sözlerine şu şe-
kilde devam etti: "Verilere 
dayanarak, taşkın riski bu-
lunan bölgelerde kritik ke-
sitlerde ne zaman taşkın 
olabileceği konusunda 
bilgi sahibi olduğumuzda, 
hemen AFAD'a uyarıda bu-

lunuyoruz. AFAD da ge-
rekli önlemleri alarak, va-
tandaşları can ve mal ka-
yıplarından koruma adına 
çalışmalar yapıyor."

DSİ Trabzon Bölge Mü-
dürlüğü tarafından Mart 
2021'de başlatılan siste-
min, Karadeniz sahilinin ta-
ma mın da ku rul ma ya 
devam ettiğini belirten 
Balta, "266 noktada, Kara-
deniz sahilinde hemen 
hemen kurduk ve bitirdik 

sayılır. Bu sistemi öncelik-
le Karadeniz'de hayata ge-
çirdik, ancak Türkiye ge-
nelinde kurma planlarımı-
zı yaparak projelerimizi ge-
liştiriyoruz. İnşallah, Türki-
ye genelinde bu sistemi ta-
mamladığımızda, taşkın-
lar yaşanabilir ancak etki-
lenme seviyesi minimum 
olacaktır" dedi.

Balta ayrıca, Karade-
niz Bölgesi'nde geliştirilen 
sel tırmığı ve moloz bari-

yeri gibi yenilikçi taşkın 
kontrol projelerine de 
vurgu yaparak, bu proje-
lerin özellikle su debisinin 
arttığı zamanlarda tıkan-
malara engel olduğunu 
ifade etti. Balta, bu sis-
temlerin Doğu Karade-
niz'de başarıyla uygulan-
dığını ve gelecekte büyük 
materyalleri taşıyan hav-
zalarda da kullanılacağını 
belirtti. 

(Haber Merkezi)

HİZMETE HAZIRIZ

ÇITLAKKALE MAHALLESİ

MUHTAR ADAYI

Telat GÜRNAL

Duroğlu Belediye Baş-
kanı Halil Çetin, mahalle 
sakinlerinin taleplerini din-
lemek amacıyla düzenle-
nen toplantıda Tekke Ma-
hallesi sakinleriyle bir 
araya geldi. Başkan Çetin, 
toplantı sonrasında yaptığı 
açıklamada, "Vatandaşla-
rımızın istek ve önerilerini 
emir bilerek belediyecilik 
hizmetlerimizi devam etti-
riyoruz ve Allah ömür ver-
diği müddetçe de bu çizgi-
de olacağız" dedi.

Başkan Çetin, toplantı-
da mahalle halkıyla bir 
araya gelerek alınan istek-
leri değerlendirdi. Yaptığı 

açıklamada, göreve gel-
dikleri günden itibaren Du-
roğlu'na gece gündüz hiz-
met ettiklerini belirten 
Çetin, felaketlerle müca-
dele ettiklerini ve birçok 
projeyi hayata geçirdikle-
rini ifade etti. Zorlu za-
manlarda dahi yılmadan 
çalıştıklarını vurgulayan 
Çetin, Duroğlu halkının 
kendilerine olan sevgisi 
ve desteğinin en büyük 
motivasyon kaynağı oldu-
ğunu söyledi.

Tekke Mahallesi'ndeki 
vatandaşları dinlediklerini 
ve bu toplantının ilk olma-
dığını belirten Başkan 

Çetin, beldedeki bütün ma-
hallelerde hizmet süreleri-
nin üzerinde olduklarını 
dile getirdi. Heyecan ve 
hizmet aşkıyla hareket et-
tiklerini belirten Çetin, "Va-
tandaşlarımızın istek ve 
önerilerini emir bilerek be-
lediyecilik hizmetlerimizi 
devam ettiriyoruz ve Allah 
ömür verdiği müddetçe de 
bu çizgide olacağız. Tekke 
Mahallemiz sakinlerine 
tavsiye ve destekleri için 
şükranlarımı sunuyorum. 
Duroğlu için daha yapacak 
çok işimiz var" şeklinde ko-
nuştu. 

(Gülsen Dikgöz)

“Sizlerle birlikte daha güçlüyüz”

Duroğlu Belediye Başkanı Halil Çetin,
Tekke Mahallesi Sakinleriyle Buluştu

DSİ Genel Müdürü: Türkiye Genelinde Taşkın
Erken Uyarı Sistemi Kurma Planları Yapılıyor
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Emek Partisi Giresun Temsilcisi Halit Kes-
kin, 2024 bütçesinin halk için vergi, sermaye 
için teşvik; cemaat ve tarikatlara destek sağ-
lamak için hazırlandığını söyledi.

Emek Partisi Giresun İl Temsilcisi Halit 
Keskin, iktidarın her yıl olduğu gibi bu yıl da 
işçi ve emekçileri yoksulluğa iten bütçe hazır-
ladığını belirterek, “İktidar hazırladığı torba ya-
sayla sermayeye yeni olanaklar sağlarken 
2024 bütçesini de yerli ve yabancı sermayeye 
teşvikleri öne çıkararak hazırlıyor. İşçi ve 
emekçilere, emeklilere, esnafa, üretici köylü-
ye vergi yükü kalıyor.” dedi.
SERMAYE İÇİN DEĞİL HALK İÇİN BÜTÇE

Torba yasa ve asgari ücret tartışmaları ya-
nında 2024 bütçesi için de sermaye için bütçe 
nitelemesi yapan Keskin, “2024 yılı için hazır-
lanan bütçe, yoksuldan alıp zengine veren, te-
kellere, silah tacirlerine ve savaş baronlarına 
milyarlar akıtacak bir bütçedir. Bütçenin gelir-
leri halktan toplanacak dolaylı, dolaysız vergi-
ler, zamlarla halkın sırtına yıkılırken, kaymağı 
yine sermayenin olacak. Önceki dönemlerde 
olduğu gibi sermaye için hazırlanmış, tekelle-

rin kasalarını doldurma bütçesidir.
2024 bütçesinde, sağlık ve eğitime ayrı-

lan pay yetersizdir. Yoksulluğu derinleşti-
recek bir bütçedir. Bu bütçede, işçiye, üreti-
ciye, küçük esnafa kaynak yok. Kimlere 
var? Yerli ve uluslararası tekellere, yandaş-
lara var. 2024 bütçesi, üç yıllık OVP, beş yıl-
lık kalkınma planı ile birlikte işçi ve emekçile-
re saldırı bütçesidir.” dedi.

BİRLİKTE MÜCADELE ETMELİYİZ
Keskin, mücadele çağrısı da yaparak, 

“Torba Yasa, Asgari ücret ve bütçe tartışma-
larına toplam olarak baktığımızda iktidar iş-
çilere, emekçilere, emeklilere, esnafa; kadı-
na, gence açlığı, yoksulluğu ve işsizliği 
adres olarak gösterirken yerli ve yabancı ser-
mayeye teşvikleri artırıyor. Bu nedenle 
emek ve demokrasi güçlerini, işçi ve emek-
çileri birleşik mücadelenin örgütlenmesine 
çağırıyoruz. Her geçen saat, gün bizlerin za-
rarını büyütüyor.

Bu nedenle son sözümüz: BİRLEŞE 
BİRLEŞE KAZANACAĞIZ. Başka yol yok” 
dedi.  (Gülsen Dikgöz)

Değişken döviz kurları, 
artan maliyetler ve son yıllar-
da yaşanan farklı türlerdeki 
afetlerdeki artış, günümüzde 
yaşanan sıkıntılı süreç yeni 
riskleri ve zorlukları berabe-
rinde getiriyor. Yeni risk alan-
larının artış göstermesi özel-
likle de küçük ve orta boy iş-
letmeleri zorlarken son dö-
nemde KOBİ’lerin sigortaya 
bakış açısında da değişiklik-

Bunun için önlem ve sigorta bir-
likte olmalı” dedi.

Siber saldırı KOBİ’ler için 
büyük tehlike

Dijitalleşen dünyada siber gü-
venlik konusunun büyük önem ta-
şıdığını vurgulayan İzzet Bonofi-
yel, “Pandemisüreci ile birlikte 
uzaktan çalışmaya geçilmesi, 
alışverişlerin online yapılması, bi-
reysel ve kurumsal görüşmelerin 
dijital ortamda yoğunlaşmasıyla 
siber saldırıların sayısını da arttı. 
Bu yüzden günümüzde yalnızca 
büyük ölçekli şirketlerin değil, 
KOBİ’lerin de kişisel verilerini ko-
ruma konusuna önem vermesi 
gerekiyor. Siber güvenlik şirketi 
ESET’in KOBİ Dijital Güvenlik 
Hassasiyeti Raporu’na göre 
KOBİ’lerin yüzde 69’u son 12 ay 
içinde bir ihlal bildirdi. Verizon 
Veri İhlali İncelemeleri Rapo-
ru’nun 2023 verilerine göre ise 16 
bin 312 olayın 5 bin 199’u veri ih-
lali olarak tanımlandı. Araştırma-
lardan da anlaşılacağı gibi tüm 

ler olamaya başladı. Küçük iş-
letmelerin yalnızca malı üre-
tip, müşteri bulup, satış yap-
mak değil, işletmenin yangın, 
su taşkını, sel, dolu, fırtına, 
deprem gibi risklere karşı gü-
vence altına alınmasının da iş-
letmeler için elzem olduğunu 
söyleyen Monopoli Sigorta 
Yönetim Kurulu Başkanı İzzet 
Bonofiyel, sigorta yaptırma 
oranları hala çok düşük olan 

bu veriler acil önlem alınması ge-
rektiğini ortaya koyuyor. Özellikle 
küçük işletmelerin veri korumaya 
önem vermediğini bilen siber sal-
dırganların hedefinde oluyor. 
KOBİ’lerin karşılaşacakları en 
küçük siber saldırı bile çok büyük 
sıkıntılar yaratabilir. Herhangi bir 
veri koruma planına sahip olma-
yan KOBİ’ler güvenlik, mali kayıp, 
yasal sorunlar, operasyonel vakit 
kaybı gibi ciddi sıkıntılar yaşaya-
bilirler. Bir siber saldırı hassas ve-
rilerin çalınmasıyla sonuçlandığı 
zaman hem kişisel veriler ve işlet-
meyle ilgili tüm bilgiler hem de 
müşterilerin bilgileri tehlikeye giri-
yor. Siber saldırganlar genellikle 
IP adresleri, iletişim bilgileri ve fi-
nansal bilgileri hedefliyor. Bu bilgi-
leri elde eden saldırganlar 
KOBİ’leri para karşılığı tehdit ede-
biliyor, bazı verileri ifşa edebiliyor 
ve işletmelerin batmasına bile 
neden olabiliyor. Siber saldırılar-
daki artış, siber sigortaya olan ta-
lebi de artırdı ve KOBİ’lerden si-

KOBİ’lerin karşı karşıya oldu-
ğuriskleri ve ticari sürekliliği 
için kendilerini güvence altına 
alabilecekleri sigorta tipleri 
hakkında bilgi verdi.

Türkiye’de sigortalı KOBİ 
oranı yüzde 31

KOBİ’lerin faaliyetlerini 
sürdürürken herhangi bir za-
rara uğrama ihtimallerine 
karşı çeşitli sigortaları yaptır-
ması gerektiğini belirten,geç-
tiğimiz yıllara göre artış gös-
t e r s e  d e  T ü r k i y e ’ d e  
KOBİ’lerin sigorta yaptırma 
oranlarının Türkiye’de hala 
yüzde 31 civarında olduğunu 
vurgulayan Monopoli Sigorta 
Yönetim Kurulu Başkanı İzzet 
Bonofiyel: “Aslında sigorta 
KOBİ’ler için ihmal edilmeme-
si gereken bir husus. Çünkü iş-
leri için çok önemli yatırımlar 
yapıyorlar ve başlarına gele-
bilecek bir olay ile tüm yatı-
rımları yok olabiliyor. Her gün 
içerikleri zenginleşen paket-
lerde sadece deprem, yan-
gın-yıldırım-infilak, sel-su bas-
kını, dahili su, fırtına, kar ağır-
lığı, dolu, hırsızlık gibi riskler 
değil, çalışanlara yönelik acil 
sağlık teminatları, ferdi kaza, 
işveren sorumluluk, siber gü-
venlik gibi çok sayıda risk de 
güvence altına alınıyor. Bu 
gibi birçok farklı riske karşı 
KOBİ ve esnaflara önemli gü-
venceler sunuluyor. Ancak si-
gorta poliçesi almak kadar 
önlem almak da çok önemli... 
Çünkü yaşanan çok büyük ha-
sarlar incelediğinde aslında 
bu boyutta olmaması gereken 
hasarlar olduğu görülüyor. Bu 
durumda hem onlar kaybedi-
yor hem sigorta şirketleri. 

gorta şirketlerine ciddi talep gel-
meye başladı. Şirketler, siber 
saldırıların neden olacağı iş dur-
ması ve kişisel verilerin korun-
ması için sigorta yaptırmak isti-
yor. Özellikle son bir yılda siber 
sigortaya olan talebin yüzde 50 
arttığı, bu talebin de büyük ço-
ğunluğunun küçük işletmeler-
den geldiği görülüyor” dedi.

KOBİ’lerin sigortayı bir mas-
raf değil aslında onların iş sür-
dürülebilirliğini sağlayan bir ko-
ruma olduğunu anlamalarının 
önemli olduğunun altını çizen 
İzzet Bonofiyel, “Bu konuda 
acentelere büyük görev düşü-
yor. Yaşadığımız bu dönemde 
KOBİ’lere daha fazla risk yöneti-
mi yapılması gerektiğini anlat-
malı, faaliyet grupları özelinde 
belirlenen ürün içerikleriyle, ihti-
yaçlarını maksimum şekilde kar-
şılayacak poliçe seçimlerini yap-
maları konularında yardımcı 
olunmalı” diye ekledi. 

(Haber Merkezi)

Emeklilikte Yaşa Takılanlar 
ve Emekliler Federasyonu Baş-
kanı Arzu Lastikçi, yüksek enf-
lasyonun emeklilerin alım gücü-
nü yok ettiğini söyleyerek, “En 
düşük emekli maaşının en düşük 
memur maaşından aşağı olma-
masını istiyoruz” dedi.

Emeklilikte Yaşa Takılanlar 
ve Emekliler Federasyonu Baş-
kanı Arzu Lastikçi, emeklilerin 
zam taleplerini Elips Haber’den 
Deniz Dalgıç’a anlattı. Emeklile-
rin taban maaşının 4 bin 500 lira-
dan başladığını söyleyen Lastik-
çi, “En düşük emekli maaşı önce 
5 bin 500 liraydı. Sayın Cumhur-
başkanı’nın talimatıyla 7 bin 500 
liraya çıkarıldı. Aradaki 2 bin lira-
lık fark, SSK’den ödenmiyor. Ha-
zine ve Maliye Bakanlığı’ndan ta-
mamlanan maaş olduğu için 
‘yardım’ olarak geçiyor. Kişi bu 

paranın tamamının SGK’den al-
madığı için ‘kök maaş’ olmuyor. 
Temmuz ayında yüzde 25 zam 
yapıldı ama bu zam 7 bin 500 lira 
üzerinden değil, asıl kök maaşı 
olan 5 bin 500 lira üzerinden ya-
pıldı. Durum böyle olunca kişi 
hiç zam görmemiş oldu” diye ko-
nuştu.

Emeklilerin milli gelirden al-
dığı payın giderek azaldığına dik-
kati çeken Lastikçi, “İşçi, emekli 
eziliyor ama sermaye hiç zarar 
görmüyor. Korunan taraf hep o 
oluyor ama yine ekonominin 
omurgası, bel kemiği, emekçisi 
ve işçisi emeklisi maalesef ki bu 
acı reçete yıllarca bize yazılıyor. 
Şimdi seçim öncesindeyiz. Biz 
seçim yatırımı olmaktan bıktık. 
Emekliler olarak ağzımıza sürü-
lecek bir parmak bala razı deği-
liz. Sonrasında da unutulacak in-

sanlar değiliz. İktidar sahipleri-
nin böyle bir durumu var. Hep 
seçim öncesi oy kaygısıyla bazı 
şeyler yapılmaya çalışılıyor ama 
seçim sonrası maalesef yağmur 
gibi yapılan zamlarla daha cebi-
mize girmeden alım gücümüz 
hiç ediliyor. Biz artık bu durum-
dan çok sıkıldık. Biz mağdur in-
sanlarız. Bu ülkelerin asli milleti-
yiz, öz vatandaşıyız ve biz hak et-
tiğimizde yeri ve önemi görmek 
istiyoruz” dedi.

Lastikçi, emekliye yapılacak 
zam oranlarına ilişkin ise, “En 
düşük emekli maaşının ocak 
ayında yapılacak olan zamla bir-
likte en düşük memur maaşın-
dan aşağı olmamasını istiyoruz. 
Bu rakam en az 30 bin ile 35 bin 
lira arasına tekabül edecek” diye 
konuştu. 

(Elipshaber)

KOBİ'lerin Risklere Karşı Sigorta Yaptırması
Bir Gereklilik

Emeklinin talebi en düşük memur maaşı

“Açlığa, yoksulluğa hayır!”

ZAYİ: T.C. Kimlik Kartımı kaybettim. Hükümsüzdür. Hayrunnisa Gül AKTAŞ
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              TRENDYOL 1. LİG PUAN DURUMU

       TAKIMLAR O G B M A Y AV P

1 EYÜPSPOR 13 11 0 2 35 10 25 33

2 KOCAELİSPOR 13 9 2 2 24 13 11 29

3 BANDIRMASPOR 13 7 4 2 17 7 10 25

4 GÖZTEPE 13 7 2 4 15 8 7 23

5 GENÇLERBİRLİĞİ 13 6 5 2 17 13 4 23

6 BODRUM FK 13 6 3 4 16 11 5 21

7 SAKARYASPOR 13 5 5 3 16 14 2 20

8 KEÇİÖRENGÜCÜ 13 5 4 4 12 12 0 19

9 ÇORUM FK 13 5 2 6 20 16 4 17

10 ERZURUMSPOR 13 4 5 4 14 11 3 17

11 BOLUSPOR 13 4 4 5 11 14 -3 16

12 ADANASPOR 13 5 0 8 12 18 -6 15

13 MANİSA FK 13 3 5 5 15 15 0 14

14 ŞANLIURFASPOR 13 3 5 5 9 15 -6 14

15 ÜMRANİYESPOR 13 3 3 7 11 19 -8 12

16 TUZLASPOR 13 3 2 8 11 24 -13 11

17 GİRESUNSPOR 13 2 3 8 9 20 -11 9

18 ALTAY 13 1 2 10 7 31 -24 5

               1 4 .  H A F T A  M A Ç  P R O G R A M I

A D A N A S P O R  -  Ç O R U M  F K

K O C A E LİS P O R -  Ü M R A N İY E S P O R

T U Z LA S P O R  -  B A N D IR M A  S P O R

Ş A N LIU R F A S P O- B O D R U M  F K

K E Ç İÖ R E N G Ü C Ü -  S A K A R Y A S P O R

B O LU S P O R  -  E Y Ü P S P O R

G Ö Z T E P E  -  G İR E S U N S P O R

M A N İS A  F K  -  A LT A Y

E R Z U R U M S P O R  - G E N Ç LE R B İR L İĞ İ

               13 .H A F T A  M A Ç  S O N U Ç LA R I

S A K A R Y A S P O R- E R Z U R U M S P O R

G İR E S U N S P O R- K O C A E LİS P O R

B A N D IR M A S P O- Ş A N LIU R F A S P O R

Ü M R A N İY E S P O- B O LU S P O R

B O D R U M  F K - A D A N A S P O R

Ç O R U M  F K - A LT A Y

G Ö Z T E P E - T U Z LA S P O R

E Y Ü P S P O R - M A N İS A  F K

G E N Ç LE R B İR LİĞ İ- K E Ç İÖ R E N G Ü C Ü

Cam / Pvc / Alüminyum / Aksesuar 
Tu r a n  I s ı  Ya l ı t ı m l ı  C a m

Adres: Aksu Mah. Mehmet İzmen Cad. No: 32 GİRESUN
Tel/Faks: 0454 225 87 81
Tel: 0454 225 55 34

www.turangrup.com
turan.grup@hotmail.com

PVC KAPI, PENCERE SİSTEMLERİ
ALÜMİNYUM DOĞRAMA

KATLANIR BALKON SİSTEMLERİ
CAM BALKON İMALATI

KROM ALÜMİNYÜM KORKULUK
OTOMATİK KEPENK KAPI SİSTEMLERİ
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Turan USTA
0530 518 81 21 - 0542 744 48 07

TURAN GRUP

PİRAZİZ

KONAKLARI

“Hayalİnİzdekİ

Yaşam Alanı”

SATILIK
VİLLALAR

TEL: 0454 361 33 77 GSM: 0532 650 12 28

BURAK BOBİNAJ *Elektrik Motor Sarımı
*Flygt Pompa Tamiri
*Su Motoru Sarımı
*Hilti - Matkap - Spiral -
Kaynak Makinesi Tamiri

Ali ŞENLİKOĞLU
GSM: 0541 283 82 28

Gedikkaya Mh. 11. Sk No: 10 Sanayi Sitesi Giresun

ali_senlikoglu28@hotmail.com

Lig Maçları 19 Aralık’a Ertelendi!
Türkiye Futbol Fede-

rasyonu (TFF) Başkanı 
Mehmet Büyükekşi, MKE 
Ankaragücü Kulübü Baş-
kanı Faruk Koca'nın ha-
kem Halil Umut Meler'e 
saldırısı sonrasında tüm 
liglerdeki maçların süre-
siz olarak ertelendiğini du-
yurmuştu. Büyükekşi, 
TFF Yönetim Kurulu dün 
yapılan toplantısının ar-
dından yaptığı açıklama-
da saldırıyı kınayarak lig-
lerin 19 Aralık’ta yeniden 
başlayacağını açıkladı, 
Türk futbolunun tüm pay-
daşlarına seslendi. Baş-
kan, saldırının Türk fut-
boluna yapılan bir saldırı 
olduğunu vurgulayarak, 
hakemlere yönelik suç 
teşvik eden açıklamalar-
da bulunan herkesin ola-
yın ortağı olduğunu söy-
ledi. 

(Sabri Yücel)
kası tribünlerinde yediği ayaz-
dan dolayı genç yaşta romatiz-
ma hastası olan bir taraftar, bir 
Giresun çocuğu olarak dinle-
dim. Bir siyasi, bir milletvekili 
olarak üzüldüm, utandım. Yö-
netimler gelir geçer, kimin niye-
ti iyi, kimin hedefi kötülük biz bi-
lemeyiz. Ama Mehmet abimin 
çağrısına kulak vermemek 
benim için ar olur. Gücüm tek 
başıma ne kadar yeter bilmiyo-
rum ama elimden geleni fazlası 
ile yapacağımı beyan ediyo-
rum. Her şeyden önce bir Gire-
sun çocuğu olarak. Balıkçı 
Şeref abim, ayakkabı boyacısı 
Dursun var olsun" şeklinde ko-
nuştu. (Mehmet Yaşar)

Giresunspor Teknik Direk-
törü Mehmet Birinci'nin, Sakar-
yaspor maçının ardından kale 
arkası tribünlerinde romatizma 
hastası bir taraftarın durumuna 
dikkat çekerek yaptığı çağrıya, 
MHP Giresun Milletvekili Er-
tuğrul Gazi Konal'dan destek 
geldi. Konal, sosyal medya he-
sabından yaptığı açıklamada, 
"Gücüm tek başıma ne kadar 
yeter bilmiyorum ama elimden 
geleni fazlasıyla yapacağımı 
beyan ediyorum" dedi.

Milletvekili Konal, çağrıyı 
yoğun meclis çalışmalarından 
dolayı geç öğrendiğini belirte-
rek, "Bir siyasi olarak değil, Gi-
resunspor maçlarında kale ar-

Konal’dan destek


